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A belügyminisztérium az állami szféra ésszerÅ±sítésébe kezdett. Szigeti László és Farkas Iván, az MKP párkányi
régiójának a politikusai úgy tudják, felmerült a Párkányi Körzeti Hivatal megszüntetése is. A belügyi tárca nem cáfolta,
de nem is erÅ‘sítette meg a hírt, júniusra ígért konkrét választ. A Híd ígéri, fellép, ha reálissá válik az információ.  
 Szigeti László és Farkas Iván sajtóközleményben tette nyilvánossá azon információját, mely szerint a
belügyminisztériumban 5 általános állami körzeti hivatal megszüntetése merült fel, köztük a párkányié is. Az intézmény
2004-ben, az Magyar Koalíció Pártjának a javaslatára jött létre. Mint ahogy a nyilatkozatban áll: a párkányi régióban
találhatóak olyan települések is, amelyek 70-75 kilométer távolságra vannak Érsekújvártól, melyet tömegközlekedéssel
sokszor nem egyszerÅ± megközelíteni. A körzeti hivatal létrehozásának egyik célja éppen ezért az utazás
megkönnyítése és az volt, hogy javuljanak a Párkányban és annak térségében élÅ‘k lehetÅ‘ségei. Az utóbbi években
okmányiroda is létesült, tavaly Å‘sztÅ‘l pedig megnyílt a közlekedési hatóság kihelyezett irodája. &bdquo;A térségben élÅ‘k
számára kellemetlen változást jelentene a hivatal megszüntetése, hiszen az intézményben történik a vállalkozók és
az iparosok bejegyzése, a kihágások kivizsgálása, a civil védelem és a lakosság nyilvántartása. A gazdasági
válság idején egyetértünk az állami kiadások lefaragásával, az állami alkalmazottak számának csökkentésével.
Mindezt azonban nem hivatalok megszüntetésével s nem a régiókban kellene végrehajtani, hanem Pozsonyban, a
központi államigazgatás szintjén. Máskülönben az ügyintézés eltávolodik a polgároktól, romlik a lakosság
kiszolgálásának színvonala&rdquo; &ndash; olvasható a nyilatkozatban, mely figyelmeztet: a körzeti hivatalok
megszüntetésérÅ‘l, a közigazgatás ilyen irányú átalakításáról nincs szó a kormányprogramban sem. A két politikus
ezért felszólította a belügyminisztérium illetékeseit, a Híd politikusait, akadályozzák meg a körzeti hivatal tervbe vett
megszüntetését. A belügyminisztérium sajtóosztályának munkatársa, Alena Koisová nem cáfolta, de nem is erÅ‘sítette
meg a hírt. Szavai szerint egyes állami szervezetek a tárca megbízására vizsgálják az állami szféra mÅ±ködését, a
kapott eredmények alapján összehasonlítják az egyes közigazgatási szervek mÅ±ködésének minÅ‘ségét,
frekventáltságát. &bdquo;A kormány ésszerÅ±síteni szeretné az állami közigazgatás struktúráját&rdquo; &ndash;
magyarázta Koisová, majd hozzátette: a vizsgálat során kapott eredmények júniusban kerülnek a kormány elé,
ekkor derül ki az is, mely hivatalok megszüntetetése lenne célszerÅ±. Közlemény a körzeti hivatal megszüntetésérÅ‘l

Az utóbbi hetekben a médiákban és az emberek között is elterjedt az a hír, mely szerint megszÅ±nik néhány körzeti hivatal,
köztük a párkányi is. Tisztázni szerezném, hogy rémhírrÅ‘l van szó. Egy olyan hírrÅ‘l, amely egy pontatlan információ miatt
keletkezett, s amely arról szólt, hogy a belügyminisztérium a körzeti hivatalok effektivitásáról készít jelentést. Ez azonban
nem jelenti azok megszüntetését. A körzeti hivatal megszüntetésérÅ‘l nem a hivatalnokok, sem a minisztériumok, vagy a
politikus dönt. Ilyen kérdésekben azok a politikai pártok hozzák meg a döntést, akik a kormányt alkotják. Bugár Béla,
a Híd elnöke, aki maga is részt vett a párkányi hivatal létrehozásában, kijelentette, a párt nem támogatja a hivatal
bezárását, mindez nem része a kormányprogramnak sem. Az állami pénzekkel való spórolás miatt a Párkányi
Körzeti Hivatal az év elején 5 munkahelyet szüntetett meg. Jelenleg 20-an dolgoznak az intézményben. Ing. Bc. Július
Kamanca, a Párkányi Körzeti Hivatal elöljárója.
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